
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 8. 3. 2022 

Místo:  Restaurace Maxima Otrokovice 

Čas jednání: 18:00 – 21:05 

Účast:   Petr Galasovský, Petr Šíma, Bedřich Chromek, Jan Krkoška 

Host:  Lukáš Laštovička (online přes MS Teams) 

Omluven: Jan Šťastník 

Nepřítomen:  Karel Ťopek 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Složení VV 

3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

4) Zpráva z jednání VV ČF 

5) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem ČF 

6) Informace z regionálních komisí 

7) Regionální soutěže 2022/2023 

8) Rozvoj 

9) Čerpání rozpočtu 2022 

10) Různé 

 
 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen. 

Hostem online koordinátor nesoutěžního úseku. Lukáš Laštovička. Ověřovatelem zápisu zvolen Petr 

Galasovský. 

 

2) Složení VV 

Petr Galasovský informoval členy VV o zaslané rezignaci člena VV Karla Ťopka. Na návrh členů VV bylo 

řešeno kooptování Milana Veselého do funkce člena VV. 

• Usnesení: 

Navrženo kooptovat Milana Veselého do funkce člena VV. Hlasování 4 – 0 – 0. Usnesení přijato. 

 

3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

Petr Plodík informoval o důležitých bodech z posledního jednání regionálních sekretářů: 

- Soutěže a průběh sezóny, aktuální opatření covid-19 a jejich změny 

- Oblast rozhodčích a delegátů – trenérská licence T (záměr) 

- Nový web ČF 

- PP3 – uzávěrka přihlášek do 13. března 

 



 

 

4) Zpráva z jednání VV ČF 

Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Finance a ekonomika (dotační programy apod.) – rozpočet oblasti sportu 

- Programy podpory – PP1, PP2 a PP3 

- Dílčí projekty v bodě 8) 

- Koncepce KVM 

- Odstoupení Renáty Typlové – nahradil ji Lukáš Dolejš 

- Povinnost oddílů mít rozhodčí pro sezonu 2023/24 

 

5) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem ČF 

Bedřich Chromek a Petr Galasovský informovali o jednání hejtmanů s prezidentem ČF. Mezi hlavními body: 

- Rozvojové plány regionů 

- Znalostní model regionu 

- Soutěže + rozhodčí 

- Ekonomika 

- Haly 

 

6) Informace z regionálních komisí: 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- Vzdělávání rozhodčích – realizován prezenční seminář + webináře 

- Listiny rozhodčích – provedeny drobné změny v zařazení rozhodčích 

- Změna na pozici hlavního školitele – M. Havelku nahradil L. Strnad 

 

Ligová komise 

- Společné setkání s KMM – viz bod 7 

 

Komise mládeže a metodiky 

- Společné setkání s LK – viz bod 7 

 

7) Regionální soutěže 2022/2023 

Na základě společného setkání LK a KMM byly diskutovány myšlenky k nastavení soutěží v následující 

sezoně 2022/23. Z diskuse vyplynuly následující závěry: 

- Řešení nastavení soutěží dorostenců a juniorů proběhne dle počtu družstev s ohledem na otevřené 

přihlašování do CE soutěží 

- Soutěže starších žáků budou nastaveny obdobným způsobem 

- Soutěže mladších žáků a elévů budou v sezoně 2022/23 rozděleny do dvou úrovní soutěží, přičemž 

nejvyšší úroveň bude řešena regionálně s přihlédnutím k aspektu výkonnosti, přičemž nebude 

uplatňován košový model soutěží 

- Soutěže přípravek budou nastaveny obdobným způsobem 

- Ženské soutěže budou nastaveny obdobným způsobem 

 

8) Rozvoj 

Petr Plodík informoval o stavu rozvojových projektů: 

- Probíhá přihlašování do PP3 – diskuse nad případným složením a přístupu k zelené skupině 



 

 

- Aktuální stav plnění v rámci zelené skupiny PP3 ze strany oddílů 

- Informace o průběhu projektu PP2 pro malé a střední rozvíjející se oddíly v sezoně 2021/22 

- Diskuse nad náplní projektu PP2 do sezony 2022/23 

- Zaplňování bílých míst – rozvoj florbalu v Tišnově – informace o aktuální situaci + výhledu do budoucna 

- Zaplňování bílých míst – diskuse nad oblastí Luhačovic a okolí 

- Možná podoba rozvojových projektů zaměřených na podporu oblasti ženského florbalu 

 

9) Čerpání rozpočtu 2022 

Petr Plodík informoval i aktuálním stavu čerpání rozpočtu 2022 a informoval o nadcházející aktualizaci. 

 

10) Různé 

Diskuse + řešení termínu a místa příštího jednání. 

 

 
Termín příštího jednání: 12. 4. 2022, Brno 


